Marketing Executive Workshop by Kotler Marketing Group
21世纪科特勒营销集团中国营销精英高级研修班
Booking Sheet报名联络方式

Please complete this form immediately and fax back.




Fax/传真：0755-3061824

请立即填写本表格并回传

Fee：报名费

RMB9,000 for each person including workshop participation, training materials, 

3 days breakfast and 3 days lunch (not including dinner and living expenses).

参加培训人员费用为每人人民币9,000元, 含培训费，教材费，3天的早餐和午餐(不含晚餐与住宿)。
Special Preferences: One person out of the group booking（from three locations）of 8 person or more can get a free dinner with Mr. Kotler, an opportunity to talk with marketing Guru face-to-face.

重大优惠：三地累计报名8人以上（含8人），可有一人享受一次与科特勒先生的免费同桌晚餐，面对面地与营销大师深入探讨您关注的营销问题.

Payment Method付款方式
Payment is required to be sent to the following bank and account number before training.

培训费请于培训开始前汇至下列开户行及帐号（名额有限，欲报从速）：

开户名：深圳市麦肯特企业顾问有限公司   Account Name: Shenzhen EMKT Consulting Co., LTD

开户银行：招商银行深圳市景田支行

  Bank: China Merchants Bank Shenzhen JingTian Branch

开户帐号：2481291910001



  Account No.: 2481291910001
Confirmation details: Invoice will be issued at once after your payment has been received.

确认方法：确认收到培训费后，发票立即寄出.

Cancellation 取消

This booking sheet is effective right after its completion and feedback to EMKT. Cancellation must be received by mail or fax one week before the training courses with the return of only 50% of the total training value. Thereafter the full training fee is payable. Participant substitutions are available at any time.

此预定单在填好并返回麦肯特企业顾问有限公司后即刻生效。如您需要取消预定，必须在培训前一个星期以前以信件或传真的形式书面通知麦肯特，并承担培训费总额的50%，此日期以后的任何取消都需承担全部培训费的总额。您可以在培训课程前任何时候替换参会人员。
Name/姓名：_____________________Position/职位：_____________________E-mail/电子邮件：____________________


Name/姓名：_____________________Position/职位：_____________________E-mail/电子邮件：____________________


Name/姓名：_____________________Position/职位：_____________________E-mail/电子邮件：____________________


Training Location/参加培训地点：□ShenZhen/深圳   □ShangHai/上海  □BeiJing/北京


Company/公司：________________________________________________________________________________________


Address/地址：_________________________________________________________________________________________


City/市县：_____________Postcode/邮编：____________Tel/电话：_________________Fax/传真：__________________


Nature of Business/业务性质：________________________________________□Breakfast Requirement/是否在会场用早餐


Company Size/公司规模：□1-19  □20-50  □50-100  □100-500  □500-1000  □1000＋


Authorization 授权


Name/姓名：_______________________________________Position/职位：_______________________________________


Signature/签名：____________________________________Date/日期：__________________________________________


Contact Now 请立即联络


Please contact the Marketing Department of EMKT for details 请与麦肯特顾问有限公司市场部大型活动组联络


Website: � HYPERLINK "http://www.emkt.com.cn" ��www.emkt.com.cn� 


Tel: 86-755-3911225/3061906/3061947		Fax: 86-755-3061824/3169752		Email: � HYPERLINK "mailto:event@emkt.com.cn" ��event@emkt.com.cn�


  86-755-3912555-1043/1017








